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Deltagere: Hanne, Karina, og Jan 

Suppleanterne: Erik og Peter 

Fravær/Afbud: Lars (ejendomsleder) og Karsten 

Gæst:  

 

1) Godkendelse af Dagsorden og Referat fra forrige møde 

a. Godkendelse af dagsorden + Godkendelse af Referat fra forrige møde 

1. Godkendt 

2) Meddelelser fra Formanden og Nyt fra DAB 

a. Spise sammen i uge 45 - fredag d. 11. november?  

i. Book selskabslokale,  

ii. Kylling i karry 

b. Lokalt ejendomskontor er nu lukket og rømmet 

i. Vi skal have flyttet vores udstyr ved lejlighed (driftscenter er på en del af opgaven) 

c. Julelys på torvet med autosluk kl. 17-22 

d. Fællesskabsdag (1/10-22) var interessant 

e. Fællesvaskeriet - tørretumblerne og løftet op på ny sokkel 

i. Driftsregnskab: Med de stigende omkostninger beder vi om med fyldestgørende regnskab, 

der også inkl. Vand, vaskemiddel, afskrivninger på maskiner etc. 

3) Nyt fra driftscenter -  

a. Pullerter er sat op i Palmelunden 

4) Information fra TAB 

a. Referatet er tilgængeligt – Mødet indeholdt 23 punkter + eventuelt – jeg nævner disse: 

i. Pkt. 5 Drøftelse om til mulighed for åben debat på Repræsentantskabsmødet om emner som 

bestyrelserne har forberedt – ex. affaldssortering 

ii. Pkt. 8 Genhusning af fra anden afdeling i Kalundborg blev ikke godkendt bl.a. da mange 

allerede har stået mange år på vores ventelister og at vi ikke ønsker at disse skal springes 

over. 

iii. Pkt. 9 Fordelingsnøgle for driftscenterets ’Praktiske opgaver’ blev godkendt 

5) Information fra Grundejerforening 

a. Der er søgt om etablering af vejbump i Palmelunden (v/Sønderby) 

b. Næste møde 27. oktober 2022 

6) Kommende Aktiviteter og Opgavelister for bestyrelsen 

a. Spise sammen 11. november 2022 

b. Juletræsfest 27. november 2022 

c. Start på planlægning af 40-års jubilæum (sommer 2025) 

7) Parkering og trafiksikkerhed 

a. Unopark har informerer: Østerby tjekkes 2-3 gang dagligt på forskellige tidspunkter 

b. Arbejdsgruppen ser på området og lægger konkrete planer d. 7. d.s. 

8) Affaldssortering 

a. Arbejdsgruppen planlægger implementering i forbindelse med ibrugtagning af den ombyggede 

Materialgård 

9) Eventuelt 

a. Energisparende tiltag i 

  

 

 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 1. november 2022. 

 

Formanden takker for et godt møde. 

Referat skrevet af Jan Irgens 


